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Ve středu 28. dubna přijel hejtman Pavel Pavlík na slavnostní otevření nového závodu
společnosti Laird Technologies, s.r.o. v Průmyslové zóně Liberec – jih. Americko-britská
společnost se zaměřuje na výrobu materiálů zabraňujícím šíření elektromagnetického vlnění.

„Jsem rád, že mohu v naší průmyslové zóně uvítat další společnost a jsem o to radši, že zde nebude
umístěna pouze výroba, ale i vývoj. Myslím si, že právě v oblasti duševní práce máme mnoho co
nabídnout,“ zdůraznil ve svém projevu hejtman.


